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ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 

ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ Α΄ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ 

Αθήνα,  22/02/2022 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς:  1) Υπουργό Υγείας 

            2) Υπουργό Οικονομικών  

            3) Υπουργό Δικαιοσύνης 

 

ΘΕΜΑ: «Πολλαπλά ερωτηματικά δημιουργεί το πόρισμα εσωτερικού ελέγχου 

στον ΙΦΕΤ» 

 

Αξιότιμοι Υπουργοί,      

         Υπόνοιες για παράνομες εξαγωγές φαρμάκων -και δη για πολύ 

σοβαρές και θανατηφόρες ασθένειες- στο εξωτερικό, ύποπτες δοσοληψίες 

με εταιρείες και στελέχη τους, κατατμήσεις προμηθειών, αγορές 

διαγνωστικών τεστ, υλικών και μασκών για τον κορονοϊό με αναθέσεις σε 

υψηλές τιμές καθώς και για “ενδείξεις οικονομικής απάτης” που 

προσεγγίζει σχεδόν το ένα εκατομμύριο ευρώ, αφήνει το  περιεχόμενο 

πορίσματος εσωτερικού ελέγχου στον ΙΦΕΤ. 

        Το πόρισμα, που δημοσιεύει  και η ιστοσελίδα «dimokratia.gr»1  

δημιουργεί πολλά ερωτήματα για τον τρόπο της μέχρι σήμερον 

διαχείρισης της όλης υπόθεσης από την κυβέρνηση και ιδιαίτερα την 

ηγεσία του Υπουργείου Υγείας καθώς (παρά τις σοβαρότατες και 

αναλυτικές καταγγελίες που διατυπώνονται και τις πληροφορίες ότι έχουν 

ενημερωθεί αρμόδιοι παράγοντες)  δεν φαίνεται να έχει υπάρξει κάποια 

δραστική αντιμετώπιση. 

          Η  από 08/02/2022 Έκθεση Εσωτερικού Ελέγχου (68 σελίδων), 

αφορά στην περίοδο από τον Αύγουστο του 2021 έως και τον Ιανουάριο 

2022. Τα δε ευρήματα, σε περίπτωση  επαλήθευσης θα αποτελούν κόλαφο 

για το αρμόδιο Υπουργείο και το επιτελικό κράτος της Κυβέρνησης.  

        Μείζον θέμα προκύπτει για την εξαγωγή φαρμάκων για δυσίατες και 

θανατηφόρες παθήσεις, η οποία «δεν είναι επιτρεπτή».  Στο πόρισμα η 

 
1 https://www.dimokratia.gr/ellada/542610/ifet-porisma-vomva-skandalo-me-farmaka-zois-i-
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διαδικασία εξαγωγής αναφέρεται ότι προσομοιάζει με εμπορική 

δραστηριότητα, το οποίο δεν προβλέπεται από το καταστατικό του ΙΦΕΤ. 

Οι εξαγωγές αυτές επίσης, φέρεται να πραγματοποιήθηκαν χωρίς να 

υπάρχει απόθεμα για εγχώρια χρήση (παρά τις εκκλήσεις των ασθενών για 

φάρμακα), ενώ η αξία πώλησής τους φέρεται πως ανέρχεται στα 

3.717.764,38 ευρώ. Παράλληλα, σε υπηρεσιακά έγγραφα καταγράφονται 

και αλλαγές προμηθευτών, που αποτελούν και βασικό λόγο  της αύξησης 

των ελλείψεων στα φάρμακα.  

         Επίσης, η έρευνα αναφέρεται στην πληρωμή προμήθειας φαρμάκου 

σε ελληνική τράπεζα της Ρουμανίας, αλλά σε διαφορετικό λογαριασμό 

από αυτόν που όριζε η σύμβαση, βλάβη η οποία εκτιμάται περίπου στις 

900.000 ευρώ.  
        Τέλος, όπως χαρακτηριστικά αναφέρονται στο πόρισμα ελλοχεύουν 

οι εξής κίνδυνοι: «Κίνδυνος μη διασφάλισης του δημοσίου συμφέροντος και 

απώλειας δημοσίου χρήματος. Κίνδυνος αμφισβήτησης και ακυρότητας του 

πορίσματος εσωτερικού ελέγχου στην περίπτωση συμμετοχής εσωτερικού 

ελεγκτή σε επιτροπή ενδοεπιχειρησιακής έρευνας συμβάντος ταμειακού 

ελλείμματος. Κίνδυνος οικονομικής ζημίας. Κίνδυνος απάτης/ δόλου ή 

αμέλειας. Κίνδυνος επανάληψης του συμβάντος, καθώς αναφέρθηκαν δύο 

(2) ομοειδή σε διάστημα περίπου έξι μηνών”. 

         Βάσει των ανωτέρω: 

 

Ερωτώνται   οι Υπουργοί: 

1) Σε τι ενέργειες θα προβείτε σε περίπτωση που προκύψουν όλες αυτές οι 

υπόνοιες περί διατέλεσης αδικημάτων; 

2) Έχει το εν λόγω πόρισμα κατατεθεί στην Εισαγγελία, έτσι ώστε να προβεί 

σε ενδελεχή έρευνα των όσων αναφέρονται; 

3) Για ποιο λόγο πραγματοποιούνταν εξαγωγές φαρμάκων για δυσίατες ή 

θανατηφόρες παθήσεις, την ίδια στιγμή που υπήρχε έλλειψη στην 

εγχώρια αγορά; 

4) Ποιος φέρει αστική ευθύνη απέναντι στους ασθενείς,  για την δόλια ή 

άνευ δόλου, πρόκληση έλλειψης των εν λόγω φαρμάκων από την αγορά; 

 

                                 Ο ερωτών Βουλευτής 

 

                             Αντώνιος Μυλωνάκης 




